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> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

BASIN, DEMOKRASÝNÝN TEMEL
UNSURLARINDAN BÝRÝDÝR
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, “24 Temmuz Gazeteciler
ve Basın Bayramı nedeniyle gazetemize nezaket ziyaretinde bulundu.”

akfıkebir İlçe 

VKaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, “24 

Temmuz Gazeteciler ve Basın 
Bayramı nedeniyle 
gazetemize nezaket 
ziyaretinde bulunarak Yazı 
İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu ve Haber Müdürü 
Sadık Aydın ile bir süre 
sohbet ettiler. Kaymakam 
Uzan ziyaret vesilesi ile 24 
Temmuz Gazeteciler ve Basın 
Bayramlarını da kutladı. 

TRABZON VE VAKFIKEBiR
TÜRKÝYE'NÝN PARLAYAN YILDIZI
AK Parti Trabzon Milletvekili Adil Karaismailoğlu, Vakfıkebir Karadağ Yaylasında seçimler öncesi başlatılan asfaltlama
çalışmalarını yerinde inceledi. Karaismailoğlu, Karadağ Yaylasında vatandaşlarla kahvaltı yaptı, birlikte sohbet etti, horon oynadı.

> Sadık AYDIN 2'de

TARAFSIZ VE ÖZGÜR BÝR BASININ
VARLIÐI GÜÇLÜ DEMOKRASÝLERÝN
VAZGEÇÝLMEZ UNSURUDUR
İYİ Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Alpaslan Beşli, 24 Temmuz Gazeteciler
ve Basın Bayramı nedeniyle gazetemize nezaket ziyaretinde bulundu.

Yİ Parti Vakfıkebir 

İİlçe Başkanı 
Alpaslan Beşli, 24 

Temmuz Gazeteciler 
ve Basın Bayramı 
nedeniyle 
gazetemize nezaket 
ziyaretinde 
bulunarak Haber 
Müdürümüz Sadık 
Aydın ile bir süre 
sohbet ettiler.

K Parti Trabzon 

AMilletvekili ve 
TBMM Ulaştırma 

ve Altyapı Komisyonu 
Başkanı Adil 
Karaismailoğlu'na 

Vakfıkebir Karadağ 
Yaylasında yaptığı 
ziyarete Vakfıkebir İlçe  
Kaymakamı Dr. Hacı 
Arslan Uzan, Vakfıkebir 
Belediye Başkan Vekili 

Yusuf Sağlam, 
Çarşıbaşı Belediye 
Başkanı Mümin 
Nuhoğlu, Akçaabat 
Belediye Başkanı 
Osman Nuri Ekim, AK 

Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun, 
AK Parti Çarşıbaşı İlçe 
Başkanı Hakan 
Kocaman, Karadağ 
Turizm Koruma ve 

Güzelleştirme Derneği 
Başkanı Abdulkadir 
Haliloğlu, belediye 
meclisi üyelerimiz, STK  
başkanları, muhtarlar ve 
vatandaşlar eşlik etti.

VAKFIKEBÝR'DE “LGS” YERLEÞTÝRME SONUÇLARI AÇIKLANDI
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet Altın, “LGS sınavının ardından yerleştirme sonuçlarının da açıklandığını belirtti.

üdür Ahmet Altın; 

Milçe genelinde 
“LGS” sınavına 

giren öğrenciler için 
kesin yerleştirme sınav 
sonuçlarını 
yayınlandığını belirterek, 
İlçe genelinde %37 
başarı oranına ulaştık 
dedi. LGS sınav 
sonuçlarının ardından 

Vakfıkebir Atatürk 
Ortaokulu öğrencimiz 
Mehmet Emin Salih 500 
tam puan alarak Türkiye 
Birincisi olmuştur. 
Türkiye birincisi 
Vakfıkebir ilçemizden 
çıkmıştır. Bu başarı 
ilçemiz ve ilimiz için çok 
büyük bir gurur 
kaynağıdır. Müdür Altın, 

“Vakfıkebir ilçemizde 
liselere geçiş sınavı 
olarak biline “LGS” 
sınavına ilçe genelinde 
286 öğrenci girdi. 
Açıklanan yerleştirme 
sonuçlarına göre 
ilçemizde 105 öğrenci 
Fen Lisesi, Sosyal 
Bilimler Lisesi, Spor 
Lisesi, Özel Lise, Fen ve 

Sosyal Bilimler Proje 
Okulları, Proje İmam 
Hatip Liseleri ve İl dışı 
proje okullarını 
kazandılar. Diğer 
öğrenciler ise Anadolu 
liselerine ve meslek 
liselerine yerleştiler. Bu 
sonuçların ardından ilçe 
genelinde Fen Lisesi ve 
Sosyal Bilimler liseleri 

başta olmak üzere 
sınavla öğrenci alan 
liseleri kazanan 
öğrencilerin sayısı %37 
gibi yüksek bir başarı 
oranına ulaştı. Vakfıkebir 
İlçemiz için bu oran 
yüksek bir başarı 
oranıdır. Emeği geçenleri 
ve öğrencilerimizi 
kutluyoruz dedi.” 

500 ÖÐRENCÝ PÝKNÝKTE BULUÞTU
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 500 Yaz Kur'an Kursu öğrencilerine yönelik İlçe
Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü tarafından Piknik ve eğlence etkinliği düzenlendi.

HALÝLOÐLU ÝSTÝFA ETTÝ
Deva Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Oğuzhan Haliloğlu, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımla İlçe Başkanlığı görevinden istifa ettiğini duyurdu. 

> Sadık AYDIN 2'de

> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 4'de> Alper Özkan KARAGÖL 3'de
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Alper Özkan KARAGÖL

BASIN, DEMOKRASiNiN TEMEL UNSURLARINDAN BiRiDiR
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan, “24 Temmuz Gazeteciler ve Basın Bayramı nedeniyle gazetemize nezaket ziyaretinde bulundu.”

V
akfıkebir İlçe Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan, “24 
Temmuz Gazeteciler ve 

Basın Bayramı nedeniyle 
gazetemize nezaket ziyaretinde 
bulunarak Yazı İşleri Müdürü 

Ahmet Kamburoğlu ve Haber 
Müdürü Sadık Aydın ile bir süre 
sohbet ettiler. Kaymakam Uzan 
ziyaret vesilesi ile 24 Temmuz 
Gazeteciler ve Basın 
Bayramlarını da kutladı. 

“BASIN, DEMOKRASİNİN 
TEMEL UNSURLARINDAN 
BİRİDİR”
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ziyaret 
sırasında yaptığı açıklamada; 

“Gücünü kamuoyu desteğinden 
alan, halkın haber alma 
hakkının kullanılmasını 
sağlayan basın; önemli ve etkin 
bir denetim organı olma 
konumuyla demokrasinin temel 
unsurlarından biridir. İçinde 
bulunduğumuz iletişim çağında 
yazılı, işitsel ve görsel basın 
kuruluşları, tüm dünyadaki 
gelişmeler hakkında toplumu 
bilgilendirmenin yanı sıra 
vatandaş ile devlet arasındaki 
iletişimin sağlanması gibi 
önemli bir sorumluluğu 
üstlenmektedir. İlçemizin 
kalkınması açısından 
koyduğumuz hedefler 
doğrultusunda yürüttüğümüz 
çalışmalarda; tarafsız, güçlü ve 
sorumluluk alan basın 
mensuplarımızın desteği de 
gücümüzü artırmıştır.  Gerek 
ülkemizin gerekse 

Vakfıkebir'imizin her alanda 
hedeflenen başarıya 
ulaşmasında ve bu başarının 
ülkemiz ve ilçemiz ekonomisine 
olumlu yönde yansımasına, 
basın mensuplarının 
gösterdikleri duyarlılık ve bu 
konuda yaptıkları başarılı 
çalışmalar büyük katkı 
sağlamaktadır. Vakfıkebir 
ilçemiz ile ilgili her türlü 
gelişmeyi hem yerel gündeme 
hem de ulusal platformlara 
taşıyan tüm yazılı ve görsel 
basınımıza sizlerin aracılı ile 
teşekkürlerimi sunuyorum. 
Sizler Büyükliman Postası 
Gazetesi olarak tarafsız ve 
objektif habercilik anlayışı ile 
bölgenin en güçlü sesi olmaya 
devam ediyorsunuz. Yaptığınız 
haberler ile ilçemizin gelişimine 
ve yatırımların artmasına büyük 
bir katkı sunuyorsunuz. Bu 

anlamda sizleri tebrik ediyorum. 
Bu düşüncelerle; görevlerini 
yaparken hayatını kaybeden 
basın çalışanlarını rahmetle 
anıyor, kamuoyunun bilgi alma 
ihtiyacını karşılayabilmek için 
mesai mefhumu gözetmeden, 
her türlü zor şartlar altında, 
özverili bir şekilde görevlerini ifa 
eden başta Vakfıkebir İlçemizde 
ki yerel basın mensuplarımız 
olmak üzere, tüm basın 
mensuplarımızın “24 Temmuz 
Gazeteciler ve Basın Bayramı'nı 
kutluyor, çalışmalarında 
başarılar diliyorum.” ifadelerini 
kullandı.
Büyükliman Postası Gazetesi 
Yazı İşleri Müdürü Ahmet 
Kamburoğlu, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek Kaymakam Dr. Hacı 
Arslan Uzan'a nazik ziyaretleri 
için teşekkür etti.

01.08.2023

TARAFSIZ VE ÖZGÜR BİR BASININ VARLIĞI GÜÇLÜ
DEMOKRASİLERİN VAZGEÇİLMEZ UNSURUDUR
İYİ Parti Vakfıkebir İlçe Başkanı Alpaslan Beşli, 24 Temmuz Gazeteciler ve Basın Bayramı nedeniyle gazetemize nezaket ziyaretinde bulundu.

İ
Yİ Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Alpaslan Beşli, 24 
Temmuz Gazeteciler ve 

Basın Bayramı nedeniyle 

gazetemize nezaket ziyaretinde 
bulunarak Haber Müdürümüz 
Sadık Aydın ile bir süre sohbet 
ettiler. 

Başkan Alpaslan Beşli ziyaret 
sırasında yaptığı açıklamada; 
"Tarafsız ve özgür bir basının 
varlığı güçlü demokrasilerin 

vazgeçilmez unsurudur. 
Halkımıza doğru haber alma 
imkânı sağlayan ve 
düşüncelerini başkaları ile 
paylaşmasına aracı olan basın 
kuruluşları, önemli bir toplumsal 
görev icra etmektedir. 
Demokratik hayatımızın 
vazgeçilmez unsurlarından biri 
olan, haber alma ve yayma 
özgürlüğünün en etkili aracı 
olan basın, demokrasinin 
yaşanmasını ve gelişmesini 
sağlayan kurumların başında 
gelmektedir. Sizler Büyükliman 
Postası Gazetesi olarak Basın 
meslek ilkelerine uygun, kişi 
hak ve hürriyetlerine saygılı, 
tarafsız ve objektif bir yayıncılık 
anlayışı; toplumda basına 

güveni artırmasının yanında, 
kamuoyunun yanlış 
bilgilendirilerek 
yönlendirilmesinin önüne 
geçiyorsunuz. Toplumsal 
değerlere saygılı, sorumluluk 
bilinci içinde, tarafsız bir 
anlayışla görevini yerine getiren 
özgür basın, demokratik toplum 
düzeninin korunmasının en 
büyük güvencesidir. Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk`ün, 
“Basın, Milletin müşterek 
sesidir” ifadesi basının toplumu 
aydınlatması bakımından 
üstlendiği misyonu en güzel 
şekilde açıklamaktadır. Bu 
vesileyle, başta sizler olmak 
üzere bıkmadan, usanmadan, 
zor koşullarda, büyük bir 

özveriyle görevlerini yerine 
getiren tüm basın 
mensuplarının 24 Temmuz 
Gazeteciler ve Basın Bayramı'nı 
kutlar, sağlık, mutluluk ve 
başarılar dilerim dedi.”
Büyükliman Postası Gazetesi 
Haber Müdürü Sadık Aydın ise 
yaptığı açıklamada; “Ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek, 24 Temmuz 1908 
tarihinde Türk basınında 
sansürün kaldırılması, 
"Gazeteciler ve Basın Bayramı" 
olarak her yıl 24 Temmuz`da 
kutlanmaktadır dedi. Aydın, 
nazik ziyaretleri ile bizleri 
onurlandıran Sayın 
Başkanımıza teşekkür ediyoruz 
dedi.”

VAKFIKEBiR'DE “LGS” YERLEŞTiRME SONUÇLARI AÇIKLANDI
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet Altın, “LGS sınavının ardından yerleştirme sonuçlarının da açıklandığını belirtti.

M
üdür Ahmet Altın; ilçe 
genelinde “LGS” 
sınavına giren 

öğrenciler için kesin yerleştirme 
sınav sonuçlarını 
yayınlandığını belirterek, İlçe 
genelinde %37 başarı oranına 
ulaştık dedi. LGS sınav 
sonuçlarının ardından 
Vakfıkebir Atatürk Ortaokulu 
öğrencimiz Mehmet Emin Salih 

500 tam puan alarak Türkiye 
Birincisi olmuştur. Türkiye 
birincisi Vakfıkebir ilçemizden 
çıkmıştır. Bu başarı ilçemiz ve 
ilimiz için çok büyük bir gurur 
kaynağıdır. Müdür Altın, 
“Vakfıkebir ilçemizde liselere 
geçiş sınavı olarak biline “LGS” 
sınavına ilçe genelinde 286 
öğrenci girdi. Açıklanan 
yerleştirme sonuçlarına göre 

ilçemizde 105 öğrenci Fen 
Lisesi, Sosyal Bilimler Lisesi, 
Spor Lisesi, Özel Lise, Fen ve 
Sosyal Bilimler Proje Okulları, 
Proje İmam Hatip Liseleri ve İl 
dışı proje okullarını kazandılar. 
Diğer öğrenciler ise Anadolu 
liselerine ve meslek liselerine 
yerleştiler. Bu sonuçların 
ardından ilçe genelinde Fen 
Lisesi ve Sosyal Bilimler liseleri 
başta olmak üzere sınavla 
öğrenci alan liseleri kazanan 
öğrencilerin sayısı %37 gibi 
yüksek bir başarı oranına 
ulaştı. Vakfıkebir İlçemiz için bu 
oran yüksek bir başarı oranıdır. 
Emeği geçenleri ve 
öğrencilerimizi kutluyoruz dedi.” 
“ÜLKEMİZİN GELECEĞİNE 
YENİ FİDANLAR DİKMEYE 
DEVAM EDECEĞİZ.”
Vakfıkebir İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Ahmet Altın, sosyal 
medya hesabından yayınladığı 
mesajında şu ifadelere yer 
verildi. Müdür Altın, “Ülkemizin 
geleceği, geleceğin mimarı 
öğrencilerimiz uzun ve emek 
dolu bir maratonu geride 
bırakarak LGS sürecini 
tamamladılar. Liselere 

yerleştirme sonuçlarının da 
açıklanmasıyla birlikte 
öğrencilerimiz bir üst eğitim 
kurumunda eğitimlerine devam 
etmek üzere hazırlıklarına 
başladılar.  Bu zorlu süreçte 
okullarımızın ve 
öğrencilerimizin her daim 
yanında olan ve desteklerini bir 
an olsun esirgemeyen 
kaymakamız Sayın Dr. Hacı 
Arslan Uzan'a, yine talep 

ettiğimiz her an desteklerini 
bizlere ve öğrencilerimize 
sunan ilçemiz Belediye 
Başkanı Muhammet Balta'ya, 
öğrencilerimizin başarıları için 
gece gündüz çaba sarf eden 
Okul Müdürlerimize ve 
idarecilerimize, geleceğin 
mimarlarının mimarı olan, 
öğrencilerimizi kendi 
evlatlarından ayrı görmeyen, 
evlatları için ömründen gün 

eksilten çok kıymetli 
Öğretmenlerimize, büyük 
özveri göstererek geleceğe 
adım atan öğrencilerimize, 
Vakfıkebir'in kıymetli esnafına 
ve halkına, çocuklarının 
gayretine gayretle katkı sunan 
değerli velilerimize emekleri 
için teşekkür ederiz. Ülkemizin 
geleceğine yeni fidanlar 
dikmeye devam edeceğiz 
dedi.”
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TRABZON VE VAKFIKEBİR TÜRKİYE'NİN PARLAYAN YILDIZI
AK Parti Trabzon Milletvekili Adil Karaismailoğlu, Vakfıkebir Karadağ Yaylasında seçimler öncesi başlatılan asfaltlama çalışmalarını
yerinde inceledi. Karaismailoğlu, Karadağ Yayalısında vatandaşlarla kahvaltı yaptı, birlikte sohbet etti, horon oynadı.

A
K Parti Trabzon Milletvekili 
ve TBMM Ulaştırma ve 
Altyapı Komisyonu 

Başkanı Adil Karaismailoğlu'na 
Vakfıkebir Karadağ Yaylasında 
yaptığı ziyarete Vakfıkebir İlçe  
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan, Vakfıkebir Belediye 
Başkan Vekili Yusuf Sağlam, 
Çarşıbaşı Belediye Başkanı 
Mümin Nuhoğlu, Akçaabat 
Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim, AK Parti Vakfıkebir İlçe 
Başkanı Ahmet Uzun, AK Parti 
Çarşıbaşı İlçe Başkanı Hakan 
Kocaman, Karadağ Turizm 
Koruma ve Güzelleştirme 
Derneği Başkanı Abdulkadir 
Haliloğlu, belediye meclisi 

üyelerimiz, STK  başkanları, 
muhtarlar ve vatandaşlar eşlik 
etti.
“SİZ SANDIKLARI PATLATIN, 
KARADAĞ YOLU TAMAM”
Kahvaltı sonrası vatandaşlarla 
sohbet eden Karaismailoğlu, 
Dernek Başkanı Haliloğlu 
tarafından yayla hakkında bilgi 
verdi. Haliloğlu 1985 rakımlı 
Karadağ Yaylası önceleri 5 köy 
ve şimdi ise İlçeye bağlı 7 
mahalle tarafından kullanıldığını 
ve Karadağ Yaylası,  
yüzyıllardan beri yaklaşık 20 
obanın yağ, peynir ve sütsünün 
satıldığı bir Pazar yeri olarak 
kullanıldı. Bu vesile ile bu 
günlerde bile merkezi konumunu 

sürdürüyor. Doğal 
güzelliklerimizi görmek için 
gelen yerli ve yabancı 
misafirlerimiz özellikle yol diyor. 
Karadağ Yaylasında 5 ilçenin 
bağlantısı var. Hatırlarsanız 
seçim çalışmalarında ilçe 
merkezinde karşılaştığımızda 
“Siz sandıkları patlatın, Karadağ 
Yolu tamam” söylediniz. Biz 
sandıkları patlattık şimdi yolun 
yapılmasını bekliyoruz. Haliloğlu 
bu yolun karayolları yol ağına 
alınma sözünü hatırlatarak 
inşallah gerçekleştirirsiniz dedi.
“EMEĞİ GEÇEN HERKESE 
TEŞEKKÜR ETTİLER”
AK Parti ilçe Başkanı Ahmet 
Uzun ve Kaymakam Dr. Hacı 
Arslan Uzan selamlama 
konuşmasında 8 km'lik yolun 
yapıldığını söyleyerek OSB 
yolunun karayolları yol ağına 
alındığını ve 5.5 km'lik yolda 
çalışmalar yapıldığını milyonluk 
bir proje olduğunu hatırlatarak 
emeği geçen herkese teşekkür 
etti. Karadağ Yaylasına ilk defa 
geldiğini ve muhteşem bir yer 
olduğunu belirten AK Parti 
Trabzon Milletvekili Adil 

Karaismailoğlu, bu yaylanın 
kıymetini bilin dedi. İnşallah 
burada çok daha güzel 
günlerimiz olacak. İlk gelişimizde 
yolun açılışını yaptık sonraları 
da devamını getireceğiz.
“TRABZON VE VAKFIKEBİR 
TÜRKİYE'NİN PARLAYAN 
YILDIZI”
Türkiye'de uzun yıllardır güzel 
şeylerin olduğunu söyleyen 
Karaismailoğlu, dağ, tepe 
demeden her tarafa ulaşıyoruz. 
Cumhurbaşkanımız “yol 
medeniyettir” dedi. Bizde o 
medeniyeti gerçekleştirmek için 
yolları köprüler ve tüneller 
yapıyoruz. Bu da dünyanın 
dikkatini çekiyor. İnşallah Türkiye 
bu büyük yatırımlarla birlikte 
dünyanın Liderlerinden biri 
olacak. Karadeniz ve Trabzon 
Türkiye'nin ayrılmaz bir parçası, 
Türkiye'nin sigortası. İnşallah 
sizlerin emekleri, yetiştireceğiniz 
evlatlar sayesinde Türkiye 
dünyanın lider ülkesi olacak ona 
da kimsenin şüphesi olmasın.  
Çok önemli bir seçim süreci 
yaşadık. Türk milleti vatanına 
âşık ve kararını verdi, 

istikrardan, güvenden ve 
Türkiye'nin lider ülkesi olma 
yönünde karar verdi. Bundan 
sonra önümüzde hiçbir engel 
yok. TC tarihinin en önemli 
seçimi demiştik. Ve o seçimi de 
gerçekleştirdik. Türkiye artık 
bundan sonra daha da 
hızlanacak, daha da çok kaza 
basacak. Evlatlarımızı daha da 
güzel gelecekler bekliyor. O 
doğrultuda çalışmalarımıza 
devam edeceğiz. Trabzon ve 
Vakfıkebir Türkiye'nin parlayan 
yıldızı. O parlayan yıldız 
parlatmak bizim de görevimiz. 
Sizlerle el ele vererek, istişare 
ederek önümüzdeki güzel 
günlerde beraber yürüyeceğiz. 

“YOLU TAMAMINA 
ERDİRECEĞİZ”
Bizler her Trabzon'a geldiğimizde 
Vakfıkebir'e uğruyoruz. Şehirde 
gezdiğimizde vatandaşlardan 
gelen ilk talep Karadağ Yayla 
yolu idi. Burada 8 kilometrelik 
vatanımıza milletimize yakışan 
yol yaptık. İnşallah tamamına 
erdireceğiz. İnşallah el birliğiyle 
buraları turizm destinasyonu 
yapmak için istişare ederek 
yapacağız. Güzel işler oluyor, bir 
plan program dâhilinde sırasıyla 
yapılıyor ve yapılacak. Yapılınca 
yolun medeniyet olduğunu 
görüyorsunuz. Sizlerin yaşam 
kalitenizi artırmak için 
çalışmalarımıza devam ediyoruz.

01.08.2023

500 ÖĞRENCİ PİKNİKTE BULUŞTU
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 500 Yaz Kur'an Kursu öğrencilerine yönelik İlçe Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü tarafından Piknik ve eğlence etkinliği düzenlendi.

V
akfıkebir Ekmek Temalı 
Millet Bahçesinde 
gerçekleşen etkinliğe 

Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Trabzon İl 
Müftüsü Selami Aydın, İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürler Ömer 
Baştan ve Şeref İçoğlu, İlçe 
Müftü Vekili Şube Müdürü Halil 
Güneş, Beşikdüzü İlçe Müftüsü 
İhsan Öz, Tonya İlçe Müftüsü 
Halil İbrahim Bayalan, Din 
görevlileri, Öğrenci velileri ve 

500 kadar Yaz Kur'an Kursu 
Öğrencisi katıldı.
“500 YAZ KUR'AN KURSU 
ÖĞRENCİSİ PİKNİKTE 
BULUŞTU”
Etkinlik Merkez Yeni Camii Yaz 
Kur'an Kursu Öğrencisi İshak 
İnan'ın Okuduğu Kur'an tilaveti 
ile başladı. Merkez Kız Kuran 
Kursu öğrencilerinin ilahi 
dinletisi ile devam etti. İlçe 
gençlik Koordinatörü İmam 
Hatip Davut Bayraktar yaptığı 

konuşmada İlçe Gençlik 
Koordinatörlüğü faaliyetlerinden 
kısaca bahsetti ve etkinliğe 
katkı sağlayanlara teşekkür etti. 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın Öğrencilere kısa bir 
teşekkür konuşması yaptı ve 
öğrencilerle beraber ilahiler 
okudu. Vakfıkebir Kaymakamı 
Dr. Hacı Arslan Uzan yaptığı 
konuşmada “Yavrularımız göz 
aydınlığımız. Onların Vatanını 
ve dinini seven bireyler olarak 

yetişmelerini çok önemsiyorum. 
Onlar bugünün küçükleri yarının 
büyükleri geleceğimiz 
çocuklarımız, düzenlediğiniz bu 
etkinlikten dolayı, emek sarf 
eden hocalarına, cami 
görevlilerimize, velilerimize 
teşekkür ederim.” dedi. 
Kaymakam Uzan ve İl Müftüsü 
Aydın Çocuklarla hatıra fotoğrafı 
çektirdiler. Çocuklar hocaları 
eşliğinde eğlenceli oyunlar 
oynadılar. Etkinlik de Palyaço, 
Pamuk şeker ikramı ve köpük 

balon eğlencesi ile çocuklar 
coşku ve heyecanla 
gönüllerince eğlendiler. 
Vakfıkebir İlçe Müftülüğü 
Gençlik koordinatörlüğü 
tarafından katılım sağlayan 500 
öğrencimize yemek ikramında 
bulunuldu.
“KATILIM VE KATKI 
SAĞLAYANLARA TEŞEKKÜR 
ETTİLER”
Gençlik Koordinatörü Davut 
Bayraktar Program sonunda 
katılım sağlayan İlçe 

Kaymakamı Dr. Hacı Arslan 
Uzan' a, İl Müftüsü Selami 
Aydın'a, İlçe Müftü Vekili Halil 
Güneş' e, Beşikdüzü İlçe 
Müftüsü İhsan Öz'e, Tonya İlçe 
Müftüsü Halil İbrahim Bayalan' a  
Din görevlilerine ve öğrenci 
velilerine teşekkür etti. Çevre 
temizliğine de vurgu yapan 
İmam Hatip Bayraktar yiyecek 
ve içeklerin ambalajlarını çöp 
kutularına atılmasını önemle 
rica etti ve öğrencilerle beraber 
mıntıka temizliği yaptı.
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HALİLOĞLU İSTİFA ETTİ
Deva Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanı Oğuzhan Haliloğlu, sosyal medya
hesabından yaptığı paylaşımla İlçe Başkanlığı görevinden istifa ettiğini duyurdu. 

D
eva Partisi Vakfıkebir 
İlçe Başkanı Oğuzhan 
Haliloğlu sosyal medya 

hesabından yayınladığı istifa 
mesajında şu ifadelere yer 
verdi. Haliloğlu; “Adalet, eşitlik, 

liyakat parolasıyla çıktığımız 
yolda Vakfıkebir kurucu ilçe 
başkanı olarak çalışmalarda 
bulundum. Çıktığımız yolda 
sayın Genel Başkanımıza olan 
inancımızı kaybetmesek de 

gelinen aşama liyakat 
anlayışından uzak teşkilatlar, 
merkezden otoriter yönetim 
çabası, tabandan gelen sese 
kulak verilmemesi, genel 
başkanımız çevresinde oluşan 
ve kendisini olumsuz 
etkilediğini düşündüğümüz 
kişiler nedeniyle ne yazık ki 
teşkilatlarımızda dayanacak 
güç kalmamıştır. Adalet ve 
liyakat için çıktığımız bu yolda 
milli değerlerimizi koruyan 
düşünceler ve liyakatten 
uzaklaşmanın derin üzüntüsü 
ile arzu ettiğimiz siyaseti 
yapamayacağımız kanaatine 
vardık. Gelinen aşamada 
uzaklaşılan liyakat anlayışı ve 
istenilen siyaset şeklini 
gerçekleştirme ihtimalinin 
mevcut kadrolar nedeniyle 
yerine getirilemeyeceğine olan 
inancım nedeniyle Kurucusu 
olduğum Deva Partisi 
Vakfıkebir ilçe başkanlığından 
istifa ediyorum. Kamuoyuna 
sayı ile duyuruyorum diyerek 
açıklamasını tamamladı.”
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ASRIN FELAKETİ
FINDIĞI DA VURDU!
Ordu'da 'Mevsimlik Gezici Tarım İşçilerinin Çalışma ve Yaşam Koşullarının
İyileştirilmesi (METİP)' projesi kapsamında kurulan konaklama alanları, bu yıl boş kaldı.

ındık işçilerinin geldiği 

Falanlarda sessizliğin 
hakim olduğunu belirten 

Altınordu Ziraat Odası Başkanı 
Atakan Akça, “Her yıl ilimize 
Doğu ve Güneydoğu illerinden 
10 bin civarında mevsimlik işçi 
geliyordu. Depremin etkisiyle 
geçen seneye göre işçi 
sayısında yüzde 25-30 
oranında bir düşüş yaşanıyor” 
dedi.
Ordu'da ağustos ayının ilk 
haftası başlayacak fındık 
hasadı öncesinde üreticiler tüm 
hazırlıklarını tamamladı. 
Gözler, Doğu ve Güneydoğu 
bölgelerinden gelen mevsimlik 
tarım işçilerine çevrildi. Her yıl 
binlerce mevsimlik tarım 
işçilerine ev sahipliği yapan 
Altınordu ilçesinin Saraycık 
Mahallesi'nde, 'Mevsimlik 
Gezici Tarım İşçilerinin Çalışma 
ve Yaşam Koşullarının 
İyileştirilmesi (METİP)' projesi 
kapsamında kurulan 
konaklama alanı sessiz kaldı.
“GELEN İŞÇİ SAYISINDA 
HATIRI SAYILIR BİR DÜŞÜŞ 

GÖRÜNÜYOR”
Altınordu Ziraat Odası Başkanı 
Atakan Akça, Ordu'ya fındık 
toplamak için gelen birçok 
vatandaşın depremden 
etkilendiğini söyledi. Deprem 
bölgesinden kente gelen işçi 
sayısında düşüş olduğunu 
belirten Akça, “Esas 
etkenlerden biri bölgemize, 
Doğu ve Güneydoğu'dan fındık 
hasadına gelen işçilerimizin 
yaşadığı deprem felaketi. 6 
Şubat'ta 11 ilimizi etkileyen bu 
deprem felaketi, işçilerimizin 
birçoğunu etkiledi. Özellikle 
Adıyaman, Şanlıurfa, 
Kahramanmaraş, Malatya gibi 
illerden şehrimize müthiş bir 
işçi akımı oluyordu. Her yıl 
ilimize 10 bin civarında 
mevsimlik işçi geliyordu” diye 
konuştu.
“ÇADIR USULÜ IRMAK 
KENARLARINA KOYULAN 
BİRKAÇ YERLEŞKEYİ 
GÖRÜYORUZ”
Kentte ırmak kenarlarına 
kurulan birkaç yerleşke dışında 
konaklama alanlarında işçiye 

rastlanılmadığını ifade eden 
Akça, “Özellikle Ordu'nun 
Altınordu ilçesindeki METİP 
alanı Avrupalıların da 
imrenerek baktığı bir alan. 
Çünkü çok düzenli bir sistem 
var orada. Geçen hafta sonu bir 
inceleme yaptık. Henüz gelen 
işçi kardeşlerimiz yok. Geçen 
seneye göre hakikaten müthiş 
bir sıkıntı görünüyor. İnşallah 
önümüzdeki günlerde Ordu'ya 
bir işçi seyahati bekliyoruz” 
ifadelerini kullandı.
“YÜZDE 25-30 ORANINDA 
BİR DÜŞÜŞ YAŞANACAĞINI 
ÖNGÖRÜYORUM”
Akça, mevsimlik tarım 
işçilerinin kentte gelmemesi 
nedeniyle birçok üreticinin 
fındığını kendisinin toplamak 
zorunda kalacağını söyledi. 
Akça, “Geçen seneye göre işçi 
sayısında yüzde 25-30 
oranında bir düşüş yaşanacak. 
Yani göstergeler şu anda bunu 
gösteriyor. Yaşayacağımız bu 
süreç bize birçok üreticimizin 
fındığını kendi toplayacağını 
gösteriyor" dedi.

KARADENİZ İNCİSİNE TALEP YOĞUN! 
Türkiye'nin 6 aylık hamsi ihracatı, rekolte düşük kalmasına karşın geçen
yıla oranla değerde yüzde 7 artarak 5 milyon 823 bin 665 dolara ulaştı.

oğu Karadeniz 

Dİhracatçılar Birliği (DKİB) 
verilerinden yaptığı 

derlemeye göre, su ürünlerinde 
adından söz ettiren Türkiye'den 
yılın ilk yarısında 23 ülkeye 
hamsi ihraç edildi. Ocak-Haziran 
2022 döneminde 5 milyon 458 
bin 703 dolar olarak kayıtlara 
geçen hamsi ihracatı, bu yılın 
aynı döneminde yüzde 7 artarak 
5 milyon 823 bin 665 dolara 
ulaştı. İklimsel faktörler 
nedeniyle rekoltenin beklenilen 
düzeyde olmamasına rağmen 
yılın ilk yarısı ihracatını artışla 
kapatan hamsiye en çok talep 
ise Fransa, Belçika ve ABD'den 
geldi. Ülkeden yılın 6 ayında 
Fransa'ya 2 milyon 351 bin 228, 

Belçika'ya 1 milyon 575 bin 321, 
ABD'ye de 546 bin 87 dolarlık 
hamsi ihraç edildi. Geçen yılın 
aynı döneminden farklı olarak 
İsveç, Özbekistan, Irak, Lübnan, 
Malezya ve Somali'ye de bu yılın 
ilk 6 aylık döneminde hamsi 
satıldı.
"HAMSİ İHRACATINDAN 
UMUTLUYUZ"
DKİB Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ahmet Hamdi 
Gürdoğan, AA muhabirine, 
hamsi sezonu bitmesine karşın, 
bazı firmaların işledikleri 
ürünlerin ihracatını yeni sezonun 
başlangıcına kadar 
sürdürdüğünü söyledi.
Hamside 2022-2023 sezonunda 
avlanan ürün miktarının düşük 

kaldığını belirten Gürdoğan, "Bu 
durum hem fiyat yüksekliğine 
hem de ürün yetersizliğine 
neden oldu. O nedenle hamsi 
ihracatımız artmasına rağmen 
beklenilen düzeyin altında kaldı." 
dedi. Gürdoğan, hamsi 
ihracatından umutlu olduklarını 
ifade ederek, "Her defasında da 
tekrar ettiğimiz gibi sektörün 
talebi, bir sezon sıkı kontrolle 
avlanma yasağı getirilerek 
hamsinin bollaşmasını ve daha 
büyük boya ulaşmasını 
sağlayacak uygulamaların 
ivedilikle ihdas edilmesidir. Bu 
durum ileriki yıllarda ihracatımıza 
ve ürünün bollaşmasına çok 
önemli katkı sağlayacaktır." 
değerlendirmesini yaptı.

MUTLULUĞA “EVET” DEDİLER
Trabzon Sonnokta Gazetesi Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
Selahattin Özcan ile Pınar Benli dünya evine girdi. 

TRABZON'DA 72 MAHALLE 40 BİN NÜFUSA HİZMET VERECEK
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, 2 ay sonra tamamlanacak olan Of İçme Suyu Arıtma Tesisi inşaatında incelemelerde bulundu.

T
oplamda 72 mahalleye 
arıtılmış içme suyu 
sağlayacak tesisle ilgili 

yetkililerden bilgi alan Başkan 
Murat Zorluoğlu, tesisin 
toplamda 40 bin nüfusa hizmet 
vereceğine de dikkat çekti.

Zorluoğlu, incelemelerin 
ardından bir açıklama yaptı. 
Zorluoğlu, “TİSKİ Genel 
Müdürlüğü ve İl Bank 
Ortaklığında arıtma tesisi hem 
Hayrat hem de Of'un bir çok 
bölgesinde mahallelere sağlıklı 

arıtma içme suyu sağlamış 
olacak.
“TOPLAMDA 72 MAHALLEYE 
HİZMET VERECEK”
Kapasite olarak saniyede 220 
litre saniye su arıtabilme 
imkanına sahip bir tesis olarak 

inşa ediliyor. Bu arıtılmış su, ki 
buradan inşaatı tamamlanmış 
olan 80 km isale hattından OF 
ve Hayrat'ın toplam 72 
mahallesine arıtılmış içme suyu 
verilecek, ilk etapta bu sayı 29 
olacak, ihtiyaca göre 72'ye 
çıkarılabilecek” dedi.
Zorluoğlu, açıklamasına şu 
şekilde devam etti: “Yaklaşık 40 
bin nüfusa bu şekilde arıtılmış 
içme suyu bu tesisten sağlamış 
olacağız. Şu anda hem arıtılmış 
su imkanı olmayan ya da su 
anlamında zengin olmayan 
yerlerde sorunları da  inşallah bu 

tesis hizmete girdikten sonra 
ortadan kaldırmış olacağız.
“2020'DEN SONRA MALİYET 
400 BİN TL'NİN ÜZERİNDE”
Burada benim arkadaşlara 
sorduğum ikmal inşaatı, 
2020'den sonraki kısmının 400 
Liranın üzerinde bir maliyeti var. 
Bunun yarısını İl Bank Genel 
Müdürlüğümüz hibe olarak 
karşılıyor. Kalan yarısının da 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
TİSKİ İl Banktan kredi olarak 
sağladı. O manada İl Bank 
Teşkilatımıza ve Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığımıza 

teşekkür ediyoruz.
“TESİS 2 AY SONRA 
TAMAMLANACAK”
Benim buraya 2. Gelişim. Şimdi 
artık koca arıtma tesisi vücut 
bulmuş. Tabi çok uzun bir isale 
hattı. 80 km… Depolar yapıldı ve 
bazı depoların onarımı yapılıp 
kapasitesi arttırıldı. 2 ay sonra 
bu tesis tamamlandığında büyük 
bölümü Of bir bölümü de Hayrat 
olmak üzere ilk etapta 29, 
nihayetinde ihtiyaç 
duyulduğunda 72 mahallemize 
arıtma suyu ihtiyacı karşılanmış 
olacak”

ehra ve Cavit Özcan'ın 

Zoğulları Selahattin Özcan 
ile Memnune ve Kani 

Benli'nin kızları Pınar Benli'nin 
nikah töreni Zorlu Grand otelde 
seçkin davetlilerin huzurunda 
gerçekleşti. Nikah töreninde 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu Nikahı 
kıyarken, Nikah şahitliğini ise 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Atilla Ataman, 
Ortahisar Kaymakamı Gürkan 
Demirkale, Ortahisar Belediye 
Başkanı Ahmet Metin Genç, 

Arsin Belediye Başkanı Sait 
Gürsoy, Şalpazarı Belediye 
Başkanı Refik Kurukız, Yomra 
Belediye Başkan Mustafa Bıyık, 
Ak Parti Ortahisar İlçe Başkanı 
Selahaddin Çebi, Trabzon 
Ticaret Borsası Başkanı Eyüp 
Ergan, Trabzon İl Sağlık Müdürü 
Hakan Usta, Trabzon 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Ersen Veda Küçük, TGC Başkan 
Yardımcısı Ahmet Kamburoğlu, 
Son Nokta Gazetesi Sahibi 
Selahattin Bahadır yaptı. 
Genç çiftlerin nikahına Akçaabat 

Belediye Başkanı Osman Nuri 
Ekim, CHP Trabzon İl Başkanı 
Nurcan Aşçı Demiröz, İYİ Parti İl 
Başkanı Fatma Başkan, Gelecek 
Partisi Ortahisar İlçe Başkanı 
Arzu Öktem, CHP Ortahisar 
Belediye Meclis Üyeleri Ömer 
Dayı ile Cüneyt Zorlu, Diğer 
Siyasi partilerin temsilcileri, STK 
temsilcileri, İş, siyaset ve spor 
camiası, basın camiası ve 
aileleri katılım sağladı. Bizlerde 
Büyükliman Postası Gazetesi 
olarak Selahattin ve Pınar çiftine 
ömür boyu mutluluklar diliyoruz. 
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rabzon Büyükşehir 

TBelediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Trabzon Kent 

Konseyi Başkanı Hasan Karal 
ve Yürütme kurulu üyeleri 
üyeleri ile Ganita'da bir araya 
geldi. Trabzon'da yapılan ve 
yapılması planlanan yatırımlar 
hakkında Başkan Zorluoğlu 
Kent Konseyi Yürütme kurulu 
üyelerine bilgi verdi.
“TURİZM ALANLARINI 
YENİLEDİK”
Trabzon'da turizm konusunda 
Belediye olarak büyük yol kat 
ettiklerini belirten Başkan 
Zorluoğlu, "Yönetici olarak 
kentimize gelen yerli ve 
yabancı turistlere yönelik 
çalışmalarımız oldu. Daha 
önceden atıl olan turizm 
alanlarımız vardı. Buraları 
yeniledik. Örneğin Kızlar 

Manastırı, Çal Mağarası, 
Uzungöl'de önemli değişiklikler 
yaparak buraları Trabzon 
Turizmine daha katkı verecek 
hale getirdik. Mesela 
Pazarkapı'da yeni 
oluşturduğumuz alan ileride 
turizm için muhteşem bir alan 
olacak. Şehrimize gelen yerli 
ve yabancı turistlerimiz 
buradan başlayarak Meydan'a 
kadar yürüme gidecekler. 
Burada amacımız Kemeraltı, 
Kunduracılar, Maraş Caddesi 
ve Uzunsokağı daha cazip 
hale getirmek olacak" dedi
“DAHA SIKI TEDBİRLER 
ALACAĞIZ”
Trabzon'da son dönemlerde 
turistlere yönelik fiyat 
uygulaması hakkında da 
konuşan Başkan Zorluoğlu, 
"Bu konuda gerek Sayın 

valimiz gerekse Büyükşehir 
Belediye Başkanı olarak ben 
ve esnaf odalarımız ile ticaret 
odamız bir çalışma 
baslatmıştık. Bu konuda daha 
sıkı tedbirler alarak üzerimize 
düşeni yapacağız" dedi.
Zorluoğlu ayrıca, "Biz sadece 
fiziki yatırımlara değil sosyal 
kültürel etkinliklere de çok 
önem verdik. Sivil toplum 
kuruluşlarımız ve meslek 
odalarımızla ile beraber 
projelere, bazı özel 
çalışmalara bu süreç 
içerisinde öncelik verdik. Ortak 
faaliyetler yaptık, yapmaya da 
devam edeceğiz" ifadelerini 
kullandı.
Kent Konseyi Yürütme Kurulu 
üyeleri Başkan Zorluoğlu'na 
misafirperverliğinden ötürü 
teşekkür ettiler.

BAŞKAN ZORLUOĞLU KENT
KONSEYİ İLE BİR ARAYA GELDİ
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Trabzon Kent Konseyi Yürütme Kurulu
üyeleri ile bir araya geldi. Kent Konseyi'nin önemine vurgu yapan Başkan Zorluoğlu, "Trabzon için
ortak akıl ve istişareye önem veriyoruz. Bu konuda sizlerin fikirleri bizim için çok önemlidir" dedi.

4 Haziran 2023 tarihinde 
gerçekleştirilen Liselere Geçiş 
Sistemi kapsamındaki 
yerleştirme sonuçları BURADAN 
erişime açıldı. 3 - 19 Temmuz 
2023 tarihleri arasında 1 milyon 
14 bin 675 öğrenci, sınavlı okul 
ve yerel yerleştirme için tercihte 
bulundu. Öğrencilerin yüzde 95'i 
tercihlerine yerleşti. Sınavla 
öğrenci alan okullar için açılan 
204 bin 812 kontenjanın 200 bin 
310'u öğrenciler tarafından tercih 
edildi ve yerleştirme oranı % 
97,80 olarak gerçekleşti.  
“DEPREMZEDE ÖĞRENCİLER 
İÇİN 13 BİN 795 KONDENJAN 
AÇILDI”
Depremzede öğrenciler için 
ayrılan kontenjanların dışında, 
ilk yerleştirme döneminde;    Fen 
liselerindeki 40 bin 380 ve 
sosyal bilimler liselerindeki 10 
bin 740 kontenjanın tamamı 
doldu.  Anadolu liselerinde 
bulunan 71 bin 90 kontenjana 70 
bin 944 öğrenci yerleşti ve 
Anadolu liselerinin kontenjan 
doluluk oranı yüzde 99,79 oldu. 
Anadolu imam hatip liselerinde 
bulunan 42 bin 76 kontenjana 40 
bin 430 öğrenci yerleşti ve bu 
okul türünün kontenjanlarındaki 
doluluk oranı yüzde 96,09 oldu. 
Mesleki ve teknik Anadolu 
liselerinde bulunan 40 bin 526 
kontenjana 37 bin 816 öğrenci 
yerleşerek doluluk oranı yüzde 
93,31 olarak gerçekleşti. 
Adıyaman, Hatay, 
Kahramanmaraş, Malatya, 
Osmaniye illeri ile Gaziantep 

ilinin İslahiye ve Nurdağı 
ilçelerinde 5 Şubat 2023 tarihi 
itibarıyla kayıtlı bulunan 
depremzede öğrenciler için 
Türkiye genelinde 13 bin 795 
kontenjan açıldı. Bu kontenjanlar 
için tercihte bulunan bütün 
öğrenciler yerleştirildi. Sınavla 
ve yerel yerleştirme kapsamında 
açık kalan kontenjanlara 
yerleştirmeye esas nakil 
işlemleri iki dönem hâlinde 
yapılacak. Yerleştiği okulu 
değiştirmek isteyen öğrenciler 
de nakil talebinde 
bulunabilecekler.   Her iki 
dönemde de merkezî sınav 
puanı ile öğrenci alan okullar için 
en fazla 3, yerel yerleştirmeyle 
öğrenci alan okullar için en fazla 
3, pansiyonlu okullar için en 
fazla 3 okul tercihi yapılabilecek.  
“EN FAZLA 3 OKUL TERCİH 
EDİLEBİLECEK”
Yerel yerleştirmeyle öğrenci alan 
okullar için tercihte bulunan ve 
ilk yerleştirmede tercihine 
yerleşen öğrencilerin 
yerleştirmeye esas nakil tercih 
dönemlerinde kayıt alanından 
okul ve farklı tür tercih etme 
zorunluluğu bulunmayacak 
ancak tercihlerine yerleşemeyen 
öğrenciler, yerleştirmeye esas 
nakil tercihlerinde ilk 2 okulu 
kayıt alanından seçmek suretiyle 
en fazla 3 okul tercihinde 
bulunabilecek. Yapılan 
tercihlerde aynı okul türünden en 
fazla 2 okul seçilebilecek.   
Yerleştirme takvimi    
Yerleştirmeye esas 1. nakil için 

tercihler 24 - 28 Temmuz tarihleri 
arasında yapılacak ve 1. nakil 
sonuçları 31 Temmuz'da 
açıklanacak.   İkinci nakil tercih 
başvuruları ise 31 Temmuz - 4 
Ağustos tarihleri arasında 
alınacak, sonuçlar 7 Ağustos'ta 
ilan edilecek.    08 - 16 Ağustos 
tarihleri arasında boş kalan 
kontenjanlara, hiçbir yere 
yerleşemeyen öğrenciler için 
il/ilçe öğrenci yerleştirme ve 
nakil komisyonlarınca 
yerleştirme başvuruları alınacak. 
Okul ve kurumlar yatılılık 
başvurularını 22 - 25 Ağustos 
tarihleri arasında alacak. 31 
Ağustos'ta ise yatılılık 
yerleştirme sonuçları ilan 
edilecek.
“YERLEŞTİRME TAKVİMİ”
Yerleştirmeye esas 1. nakil için 
tercihler 24 - 28 Temmuz tarihleri 
arasında yapıldı ve 1. nakil 
sonuçları 31 Temmuz'da 
açıklandı. İkinci nakil tercih 
başvuruları ise 31 Temmuz - 4 
Ağustos tarihleri arasında 
alınacak, sonuçlar 7 Ağustos'ta 
ilan edilecek.  08 - 16 Ağustos 
tarihleri arasında boş kalan 
kontenjanlara, hiçbir yere 
yerleşemeyen öğrenciler için 
il/ilçe öğrenci yerleştirme ve 
nakil komisyonlarınca 
yerleştirme başvuruları alınacak. 
Okul ve kurumlar yatılılık 
başvurularını 22 - 25 Ağustos 
tarihleri arasında alacak. 31 
Ağustos'ta ise yatılılık 
yerleştirme sonuçları ilan 
edilecek.

LGS YERLEŞTiRME
SONUÇLARI AÇIKLANDI
Sınavla öğrenci alan okullar ve yerel yerleştirme için tercih yapan 1 milyon
14 bin 675 öğrencinin yüzde 95'i tercihlerine yerleşti. Depremzede öğrenciler
için açılan kontenjanlara başvuranların tümünün yerleştirmesi yapıldı.    

TRABZON'DA CHP'DE ÜÇLÜ YARIŞ
CHP'de delege seçimleri Ortahisar'da hemen hemen tamamlandı.  En çok delegeye
sahip Ortahisar'da ilçe başkanlığını kim kazanırsa il başkanlığını da belirler. 

unun için Ortahisar'da 

Bilçe başkanlığı yarışı da 
kızıştı. Mevcut Başkan 

Fatih Suat Oyman, 'Kendisine 
aday mısın?' diyen partililere 
'Evet' diyor. 
Ama biz Oyman'ın il 
başkanlığını da düşündüğünü 
biliyoruz. Bir başka aday Erkan 

Kurt. O da yüksek sayısı olan 
mahallelerde kendini 
destekleyen delegeleri kazandı 
ve iddialı.
Üçüncü aday ise Haluk 
Batmaz. Üçlü yarış, Ortahisar 
CHP'ye hareketlilik getirecek 
gibi görülüyor. Bu arada 
partinin ağır abilerinden Nuri 

Aydın, İskenderpaşa'dan 
delege oldu. Partinin kanaat 
önderlerinden Selahattin 
Ahıskalıoğlu, 'Delege ol!' 
teklifini 'Gençlerin önünü 
açalım' diyerek kabul etmedi. 
Eski il başkanlarından Necip 
Yıldız ve Cafer Hazaroğlu da 
delege olmadı.

HAÇKALI HOCA DUALARLA ANILDI
Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından 26.'sı düzenlenen 'Haçkalı
Hoca'yı Anma Etkinliği' yağmura rağmen yoğun katılımla gerçekleştirildi.

üyükşehir Belediyesi ile 

BHaçkalı Baba Kültür ve 
Yardımlaşma Derneği iş 

birliğiyle Düzköy ilçesine bağlı 
Haçka Yaylası'nda “Haçkalı 
Hoca'yı Anma Etkinliği” 
düzenlendi. 26.'sı 
gerçekleştirilen etkinlikte 
Trabzon'un manevi 

önderlerinden Haçkalı Hoca 
dualarla anıldı. Yaylada konuşlu 
Haçkalı Hoca Külliyesi ve Camii 
önündeki alanda icra edilen 
anma programı, öğle namazının 
ardından Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi mehter takımının 
gösterisiyle başladı. Protokol 
konuşmalarının ve Kuran-ı 

Kerim tilavetinin ardından 
Trabzon İl Müftüsü Selami 
Aydın dua programı 
gerçekleştirdi. Mehter takımının 
konser verdiği etkinlik, Türk 
Tasavvuf Musikisi ile devam 
etti. Haçkalı Hoca'yı Anma 
Etkinliği' yemek ikramının 
ardından sona erdi.
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TRABZONSPOR AEK'E  3-1 MAĞLUP OLDU
Trabzonspor, sahasında karşılaştığı Yunanistan ekibi AEK'ya 3-1 mağlup oldu. Maçta sakatlanan Benkovic'in burnunun kırıldığı açıklandı.

N
enad Bjelica 
yönetimindeki 
Trabzonspor, hazırlık 

maçında Yunanistan temsilcisi 
AEK ile kozlarını paylaştı. 
Bordo-mavililer, sahasında 
oynanan mücadeleden 3-1 
mağlup ayrıldı. AEK'ya galibiyeti 
getiren golleri 31. dakikada Levi 

Garcia, 41. dakikada Niclas 
Eliasson ve 75. dakikada Tom 
van Weert kaydetti. 
Trabzonspor'un tek golü 54. 
dakikada Maxi Gomez'den 
geldi. Trabzonspor'da 
Bakasetas 82'de, AEK Atina'da 
Levi Garcia 69. dakikada 
penaltıdan yararlanamadı.

“BAKASETAS VE 
SZYMANSKI GERİLİMİ”
Bordo-mavili takımın Yunan 
oyuncularından Anastasios 
Bakasetas, müsabaka 
öncesinde eski takım 
arkadaşlarıyla kucaklaştı. 
Müsabakanın 36'ncı 
dakikasında AEK oyuncusu 

Damian Szymanski'nin 
Bakasetas'a arkadan 
müdahalesi sonrasında sahada 
bir anda tansiyon yükseldi. 
Bakasetas ile Szymanski 
arasında yaşanan gerilimi diğer 
futbolcular araya girerek 
yatıştırdı. Hakem Yasin Kol, 
olayın büyümemesi ve dostluk 

maçı olması nedeniyle 
oyunculara kart göstermedi.
“BENKOVIC'İN BURNUNUN 
KIRILDIĞI AÇIKLANDI”
Müsabakanın 70'inci 
dakikasında yüksekten gelen 
topa havalanan Levi Samuel 
Garcia ile Filip Benkovic kafa 
kafaya çarpıştı. İki oyuncu da 

yerde kalırken yüzüne darbe 
alan ve kanaması olan 
Benkovic sedyeyle sahayı terk 
etti.
Ambulansla hastaneye 
kaldırılan Benkovic'in yerine 
genç oyuncu Ali Şahin Yılmaz 
oyuna girdi. Benkovic'in 
burnunda kırık olduğu belirlendi.
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FÝLENÝN EFELERÝ “FIVB CHALLENGER KUPASI” ÞAMPÝYONU
A Milli Erkek Voleybol Takımı, Katar'ın ev sahipliğinde Doha'da düzenlenen FIVB Challenger Kupası'nda finalde Katar ile karşılaştı. Filenin Efeleri mücadeleyi 3-2 kazandı ve şampiyon oldu.

F
ilenin Efeleri, Katar'ı 3-2 
yenerek FIVB Challenger 
Kupası şampiyonu oldu. A 

Milli Erkek Voleybol Takımı, 
Doha'da düzenlenen FIVB 
Challenger Kupası'nda final 
maçında Katar'ı 3-2 mağlup etti 
ve Challenger Kupası'nda 
şampiyon oldu. A Milli Erkek 
Voleybol Takımımız, Doha'da 
düzenlenen FIVB Challenger 
Kupası finalinde ev sahibi 
Katar'ı altın set sonunda 3-2 
mağlup etti ve turnuvayı 
şampiyon tamamladı. Filenin 
Efeleri, bu zaferle 2024 
Voleybol Milletler Ligi biletini de 
kaptı.
“TARİHİMİZDE İLK KEZ 
MİLLETLER LİGİ'NDEYİZ”
Cumhuriyetimizin 100. yılında 
büyük bir başarıya imza atan 
Filenin Efeleri, tarihinde ilk kez 
Voleybol Milletler Ligi'ne katılma 
hakkı kazandı. Katar'da 
oynanan final karşılaşmasını, 
TVF Başkanı Mehmet Akif 
Üstündağ ve TVF Liglerden 

Sorumlu Asbaşkanı Ahmet 
Göksu da tribünden izledi.
“EFELER'İN ŞAMPİYONLUK 
YOLU”
FIVB Challenger Kupası'nda 
namağlup şampiyon olan 
Millilerimiz, çeyrek finalde 
Dominik Cumhuriyeti'ni 3-1, yarı 
finalde de Ukrayna'yı 3-2 
mağlup etmişti.
Salon: Aspire
Hakemler: Andrew Robb 
Charles (Kanada), Mirko 
Jankovic (Sırbistan)
Katar: Stevanovic, Raimi, 
İbrahim, Youssef, Renan, 
Abunabot, Naji (L) (Mubarak, 
Vasic, Diagne, Georgiev)
Türkiye: Faik Samet, Adis, Efe, 
Bedirhan, Arslan, Burutay, 
Volkan (L), Berkay (L) (Kaan, 
Arda, Mirza, Mert Matiç)
İŞTE SET SONUÇLARI:
1. SET: Katar 13 - 25 Türkiye
2. SET: Katar 25 - 21 Türkiye
3. SET: Katar 18 - 25 Türkiye
4. SET: Katar 25 - 22 Türkiye
5. SET: Katar 9 - 15 Türkiye

TAVAN FiYAT UYGULAMASI GETiRiLMELiDiR
İYİ Parti Trabzon Milletvekili Yavuz Aydın, Trabzon'da artan kira fiyatları üzerine açıklamada bulundu, yetkilileri göreve çağırdı

T
rabzon'da yaşanan kira 
artışları ve konut 
sıkıntısı giderek 

büyüyor. %288 artış yaşanan 
kentte insanlar kiralık ev 
bulamıyor. Kirada oturan 
vatandaşlar ise yüksek artışlar 
nedeniyle sıkıntı yaşıyor. 
%25'lik artış sınırı ise sadece 
kağıt üzerinde kalmış 
durumda. Kira artışları 
nedeniyle yaşanan yaralama 
ve cinayet vakaları da ülke 
genelinde görünmeye başladı. 
Son olarak Rize'de kira artışı 
yüzünden çıkan kavgada bir 
vatandaş hayatını kaybetti. 
“BU DURUM SOSYAL VE 
TOPLUMSAL KRİZE 
DÖNÜŞÜR”
Konu üzerine açıklama yapan 
İYİ Parti Trabzon Milletvekili 
Yavuz Aydın, “Kira ve konut 
Trabzon'da bir rekor daha 
kırdı. Son açıklanan verilere 
göre artış oranı %288 ve 
şehrimiz kira artışında 

zirvede. Bu çok vahim bir 
durum. Bazı mahallelerde 
kiralar 13 bin liradan 
başlarken bu rakam yukarı 
doğru gidiyor. Asgari ücretle 
çalışanın veya bir memurun 
bu kirayı karşılayabilme 
imkanı yoktur. Borçla evlenen 
gençlerimiz için de aynı durum 
geçerli. Bunun için bir an önce 
önlem alınmalı. Mahallelere 
göre tavan fiyat belirlenmeli. 
Zaten yapılan zamlar ile artan 
gıda ve akaryakıt fiyatları 
yüzünden milletimizin beli 
büküldü. Üzerine kiralardaki 
artıştan dolayı insanlar evsiz 
kalma tehlikesi altında. Bu 
durum giderek sosyal ve 
toplumsal krize dönüşüyor. 
Bunun çaresi bulunmazsa, 
korkarım ki daha çok asayiş 
olayı ile karşılaşacağız.” 
şeklinde konuştu. 
“EMEKLİLER ARTIK 
TRABZON'DA YAŞAYAMAZ”
Emeklilerin artık Trabzon'da 

yaşamalarının çok zor 
olduğunu belirten Yavuz 
Aydın, “Emekliler için durum 
ise çok daha kötü. Yapılan 
%25'lik zamla beraber önce 
aç bırakıldılar, şimdi ise evsiz 
kalacaklar. Özelikle 7500 lira 
maaş alan bir emekli 
Trabzon'da kesinlikle 
yaşayamaz. Maaşı ne kiraya 
yeter ne de gıda masraflarına. 
Artık köylerde ikamet eden 
emekliler bile geçim sıkıntısı 
yaşıyor. Emeklilerin en çok 
benimsedikleri yer olan 
meydan parkında bile gözle 
görülür bir azalma söz 
konusu. Sokağa bile 
çıkamıyorlar. Yıllarını 
çalışarak geçiren ve 
devletimize hizmet eden 
insanların böyle bir hayat 
yaşaması kader değil, sadece 
siyasi iktidarın yanlışlarının bir 
sonucudur. Bir kez daha 
görmüş olduk ki, ekonomi 
gözlerdeki parıltı ile 

yönetilmezmiş.” dedi. 
“ŞEHİR SAHİPSİZ 
BIRAKILMAMALI”
Son olarak Trabzon'daki 
durumun kontrol altına 
alınmasını belirten Yavuz 
Aydın sözlerine şu şekilde son 
verdi: “Trabzon'daki durumun 
bir an evvel kontrol altına 
alınması gerekiyor. Bu 
noktada valilik ve belediyeler 
inisiyatif almalıdır. Mahallere 
göre tavan fiyat uygulaması 
getirilmelidir. Artış oranları 
denetimlere tabi tutulmalı, 
gerekirse kira sözleşmeleri 
incelenmeli, bunun için bir 
araştırma komisyonu 
kurulmalıdır. Özellikle turizm 
sezonunu fırsat bilen ev 
sahipleri denetlenmelidir. 
Bireysel konutların turizm 
amaçlı kullanılmasının önüne 
geçilmelidir. Kısacası 
şehirdeki denetimler artmalı 
ve şehir sahipsiz 
bırakılmamalıdır.”


